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                                        BAŞARI HİKAYEM .. 

     Herkese merhabalar  , Zuhal ben .. Kıymetli hocamın ricası üzerine sizlerle başarı 

hikayemi kısaca paylaşmak istedim. Sözüme şöyle başlamak isterim; Kendimi bildim bileli 

hep mükemmeliyetçi bir bireydim.  Her zaman her şeyin en iyisini yapmak ve ona ulaşmak 

için elimden gelen her şeyi yapma yapmaya gayet gösterirdim. Lise öğretimimde, edindiğim 

bu ilkeyi kullanmaya çalıştım. Benim için önem arz eden liseyi olabildiğinde en mükemmel 

şekilde bitirmek gayesi oldu . Buna ulaşmanın yolu da hepiniz tahmin edersiniz ki sıkı ders 

çalışmak☺ .. Bunun için elimden geleni en iyi şekilde yaptım lisede okul birinciliğini 

kazanmayı elde ettim . Önümde bir üniversite sınavı vardı. Yine istediğim şey elimden 

geldiğince yüksek puan alabilmek ve iyi bir bölümü hedeflemek oldu . Araştırdığım zaman 

sayısal öğrencisi olduğum için mf-3 ‘ te en  yüksek olan bölümleri (tıp, eczacılık , diş hekimliği) 

ve bu bölümlere erişebilmek için gerçekten fazlasıyla çalışmam gerektiğini birkez daha 

anlamış oldum. ☺ Sanıyorum ki bunun için elimden geleni yaptım sınav sürecine kadar.. 

Yoğun bir şekilde dershane ve okul sürecini yürütmeye gayret ediyordum . Sınav sonucum 

açıklandıktan sonra tercihlerime çoğunlukla eczacılık fakültelerini yazdım. Sonuçların 

açıklandığı gün sanırım gerçekten özel bir gündü. Evdeki herkes de o gün sadece mutluluk 

vardı.  Ben de o gün zannediyorum ki tüm duyguları fazlasıyla yaşadım . Üniversite 

serüvenim bu şekilde başlamış oldu . Eczacılık ile daha yeni tanışıyordum . Saatlerce ayakta 

kaldığımız laboratuvarlar,  her hafta yapılan quizler, laboratuvarda yaptığımız ilaçların 

kokusundan baygınlık geçirdiğim günler,  sabaha kadar uyuyamadığımız final haftaları.. 

Hepsi öylesine ağır gelmişti ki başta, bi ara gerçekten;  “nereye düştüm ben böyle”? ☺ 

dediğim zamanlar oldu.  Fakat gün geçtikçe mesleğimin  kutsallığını anladıkça insan 

sağlığında , hastanın ilaç tedavi rejiminde en büyük payı oluşturduğumuzu ve bu mesleği en 

iyi şekilde icra edebilmek için yine fazlasıyla mücadele etmemizin gerektiğini  anladığım 

zaman bu geçirdiğim zamanlardaki yorgunlukların hepsi  tatlı geldi zannediyorum ☺ Çünkü 

gayemiz insan sağlığıydı . Hastanın en yakın sağlık danışmanlığını yapabilmekti. Hastanın 

tedavisinde en etkili rol almaktı . Bu bizim görevimizdi. Bunu en iyi şekilde yapabilmenin 

yolu bazı zorlu süreçleri yaşayıp ve atlatmaktan geçiyordu.  Üniversite serüvenim henüz 

bitmedi.  Devam ediyor.. Bundan sonraki süreçte ne yapacağım konusunda zaman geçtikçe 

karar veririm diye düşünüyorum. Ama sanırım yine merkeze mükemmelliyetçiliği 

oturtacağım. Bundan vazgeçmem zor duruyor☺. Belki de hayat sadece bir denizdi ve bizler 

bu denizde bir damla olabilmek uğruna kendimizle olan yarışımızı galibiyetle bitirmeliydik. 

Benim hikayem kısaca bu şekilde .. Başarı basamaklarında olan ve başarmayı gerçekten 

isteyen herkesin yolu açık olsun.  Hoşçakalın.. 
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